
PROTOKÓŁ Nr 21/7/2009  
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Końskich 

odbytego w dniu 17.12.2009r. 
 
 

Obecność na posiedzeniu członków Komisji oraz zaproszonych gości wg list 
obecności stanowiących załączniki niniejszego protokołu. 
Godz.12.00 

Posiedzenie  
 

otworzył i obradom przewodniczył Pan Kazimierz Pasterczyk – Przewodniczący 
Komisji Rewizyjnej. 
 
Komisja jednogłośnie przyjęła  do realizacji następujący porządek obrad: 
 

1. Przyjęcie porządku posiedzenia. 
2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady 

Powiatu na 2010r., 
3. Propozycje kontroli do planu pracy Komisji na 2010r. 
4. Sprawy róŜne. 

 
Ad – 2. 
 
Plan pracy Rady Powiatu na 2009r. przedstawiła Przewodnicząca Rady Powiatu 
Helena Obara. 
 
Innych propozycji do planu nie składano. 
 
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu na 2009r. 
Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie. 
 
Ad –3. 
 
Członkowie Komisji złoŜyli następujące propozycje przeprowadzenia kontroli 
na rok 2010: 

• DPS w Rudzie Pilczyckiej, 
• Warsztaty Terapii Zajęciowej przy ZOZ Końskie, 
• BudŜet Starostwa przy rozpatrywaniu absolutorium dla zarządu Powiatu, 
• Zakład Zabytkowo – Hutniczy w Maleńcu, 
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• Liceum Ogólnokształcące Nr I w Końskich, 
• Liceum Ogólnokształcące Nr II w Końskich. 

 
Komisja przyjęła powyŜsze propozycje jednogłośnie. 
 
Ad – 4. 
 
W sprawach róŜnych Starosta Andrzej Marek Lenart –poinformował radnego 
Krzysztofa Stańczyka, Ŝe ZEORK zgodził się na podłączenie oświetlenia przy 
garaŜach na ul. Wjazdowej. Dodał teŜ, Ŝe trudno było ustalić właścicieli słupów 
energetycznych i dlatego sprawa się przedłuŜa. 
 
Radny Krzysztof Wojcierowski – zapytał, czy moŜna umieścić barierkę 
zabezpieczającą na drodze Stąporków – Świerczów. 
 
Starosta Andrzej Marek Lenart –powiedział, ze naleŜy to zgłosić bezpośrednio 
do Dyrektora ZDP. 
 
Innych spraw nie było. 
 
Przewodniczący Komisji Kazimierz Pasterczyk – złoŜył radnym i ich rodzinom 
Ŝyczenia spokojnych świąt BoŜego Narodzenia. 
 
Na tym posiedzenie zakończono o godz.12.25. 
 
Materiały przedstawione na posiedzeniu Komisji stanowią integralną część 
niniejszego protokołu. 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji  podziękował za 
uczestnictwo i ogłosił zakończenie posiedzenia.  
 
Protokołowała      Przewodniczący Komisji  
       Rewizyjnej 
 
Monika Trojanowska   Kazimierz Pasterczyk 
 
        
         
Końskie, dnia 17.12.2009r. 


